
FAU-møte 06.11.2023 

Referat  

Møte på skolen  

Gjest: Rektor Anne Roland 

Meldt frafall:  

Tilstede-  

Klasse FAU-kontakter  

Klassekontakter : 

Foreldrekontakter 2023 - 2024 
Klasse Klassekontakter/FAU repr Tilstede 

1a   Hanne Hafver Røvjem  x 

1b  Emma Fors  x 

1c   Madiha Aslam  x 

     

2a Thea Grydeland Ersvik x 

2b Kiran Ibrahim x 

2c Linda Elise Couessurel Wüsthoff x 

    

3a 
Martin Otto Dragseth 
 

x 

   

3c Ingvill Veronika Hansen Hjerpseth x 

    

4a Henriethe Henriksen x 

   

4c Mari Komperød x 

    

5a Rannveig Zahl Urke x 

   

5c Lise-Mari Johansen Jahateh x 

    

6a Rachel Mary Thomas x 

   

6c Jeanette Felix x 

    

7a 
Christophe Rene Laurent 
Brochard 

x 

7B 
Syed Arsalan Hussain Zaidi 
 x 



7C Waqas Mustafa Sarwar x 

 

Agendaen for dagen: 
 

 

1. Godkjenning av innkalling og møteplan 
Godkjent 

2. Skolen informerer 
Angående hasjrøyking av ungdommer i skolegården utenom skoletiden: Rektor har vært i kontakt 

med forebyggende enhet i politiet. De skal følge det videre opp. Videre oppfordring til foreldre, når 

man ser noe anbefales det å ringe til politiet på tlf 02800/ 

Skolehelsetjenesten: De kommer og gjør må oppgavene som vaksinering og lignende. Rektor skal 

holde oss oppdatert. Bydelen er i en ansettelsesprosess.  

5.6.7. trinn trivselsundersøkelse.  

Vaktmesterboligen: Bekymringsbrev skrevet i samarbeid med FAU og skolen og sendt videre til 

undervisningsbygg. 

Spisepausene: Elevmedvirkning. Aktiviteter, når det brukes skjerm skal det ha læring involvert. 

Pedagogisk runde på det, sammen med skolen.  

Krig/konflikter: utdanningsetaten har opplegg rundt dette, som lærerne kan bruke veiledende. 

Behovet er ulikt i alle klassene. Anbefales at vi foreldrene også snakker om dette hjemme også.  

Felles julekalender på skolen? 

Det er ønskelig at AKS blir satt inn på årshjulet som er utarbeidet.  

Stødig - kommet i gang med dette. Temaer: Skriveprosessen. Språk med mening. 

 

3. Tilbakemelding til FAU fra foreldremøter 
Har alle husket å nevne klassekasse på foreldremøtene? Noen har gjort det. Tar en runde på dette. 

• Mangelfull opplæring av assistenter og vikarer 

o Ufaglærte assistenter har fag over lengre tid/vikarierende faglærer 

• Bekymring rundt mangel på faglærere 

• Pedagogisk støtte/støtte til de med særskilte behov 

• Foreldre har vært vitne til upedagogisk håndtering av elever. 

• Mye uro i noen klasser, har hent at timene blir avsluttet fordi det har vært for mye uro i 

klassene.  

• I de klassene det gjelder, må klassekontakt med støtte av FAU ta det videre med 

kontaktlærer/skoleledelsen.  

• Svømmeopplæring på 2. og 4. trinn 

• Leksehjelp i AKS tid, 1-4 trinn. Det er leksehjelp for de som ønsker 3-4 trinn, men man må da 

melde seg på innen en frist som var tidligere i høst.  



 

4. Status fra arbeidsgruppene og styret 
Trafikk: Få ungene bort fra veien, ønskelig at de bruker snareiene. Det er  sendt epost til bymiljø 

Natteravn? 

Fag: Ikke møttes siden sist.  

Arrangement: Skal sitte og jobbe med det i dag.  

Det er lov å hente hjelp fra andre foreldre 

Miljø og kultur: Foreldreforedrag.  Dyrt.  

• Oslohjelpa kan komme, fortsatt i planleggingsstadiet. Grensetting? Sinte barn? 

• Politiet? Hva skjer her. Forebyggende arbeid i bydelen.  

• Søke midler ift støtte.  

• Vi får nye bord til skolen, i gymsalen. Støtte fra LIONS.  

Fra Styret:  

• Mindre skjerm i matpausene 

• Behandling av innkalling til særskilt norskopplæring 

• Oppfølging av nasjonale prøver 

• Oppdatering av årshjul - AKS må inn.  

• Helsesykepleier- kommer.  

• Hasjrøyking- synlig nattravn. Gi beskjed til politiet når man observerer.  

På vent:  

• Uteskole/annerledesdager; tips til utedager. Har foreldrene innspill til lærerne. Lærerne bør 

være samkjørte på trinnet. Høre med skolen.  

• Oppfølging fru nilsens hage/vaktmesterbolig brev sendt fra FAU til undervisningsbygg 

• Gave fra LIONS – bord til gymsalen- bestilt. 

• Halloween- denne tar vi opp til våren.  

• Tinestafetten- skal være i orden- ta opp til våren 

• Kan klassene gjøre noe sosialt når det er EID- det er vanlig skole, følger planen.  

• Ikke tillatt med kjøring på skoleplassen. Skolen skal låse bommen. Kommentar: Hva skjer 

med taxikjøring når elever har skadet seg, det er langt å gå fra rundkjøringen.  

Ikke behandlet:  

• Mobilskap 

• Ladeskap til nettbrett 

 

5. Informasjon fra KFU, SMU og DS 
• 2. nov var det kurs i FAU arbeid, ingen deltok 

• SMU: Sykkelsak; skolen har samarbeidet med ungdomsskolen og gått bredere ut og de føler 

det har roet seg litt 



• Godkjenning til fotografering. Hva skal samtykken brukes til. Bedre informasjon på 

foreldremøtene.  

• Spisepause, 20 min 

• Elevrådet skal dele seg inn i arbeidsgrupper 

• Elevrådet ønsker å fokusere på tryggere skolevei, miljøet i skolegården er bra og de liker å ha 

skogen som lekeplass 

• FN-skole; skolen er i søknadsprosess for å bli dette.  

• Vaktmesterbolig og helsesykepleier – sendt brev til undervisningsbygg og bydelene er i 

ansettelsesprosess når det gjelder helsesykepleier.  

• Driftstyret. Ikke oppdatert.  

 

6. Økonomisk status 2023/2024 
Skal klassekontaktene sende ut en påminnelse om frivillig bidrag etter nyttår. 

Informasjonsbrev.  

 

7. Eventuelt 
 

Neste møte 4. desember. Fokus på arbeidsgruppe. Kort status.  

7.Desember møte med styret/skoleledelsen 
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